
 

 

 
 ZAPISNIK  

sa 46. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 
održane 1. decembra 2014. godine 

 
 
     Sjednica je počela u 13 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, 

Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, 

Milutin Đukanović i mr Aleksandar Damjanović, članovi Odbora. 

     Sjednici nije prisustvovala Azra Jasavić, članica Odbora, zbog ranije preuzetih obaveza. 

     Shodno članu 67 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, sjednici Odbora prisustvovao je Radoš 

Mušović, predstavnik Centra za razvoj NVO, i Marina Bauk, koordinatorka na medijskom programu u 

nevladinoj fondaciji “Građanska alijansa“. 

     Sjednici su prisustvovale Ljiljana Miljanić, samostalna savjetnica ll i Mirjana Marović, samostalna 

savjetnica lll u Odboru. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

 

     Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 
 

DNEVNI RED: 
 

- Usvajanje Zapisnika sa 44. sjednice Odbora - 
- Usvajanje Zapisnika sa 45. sjednice Odbora - 

 
 

1. UTVRĐIVANJE  PREDLOGA LISTE ZA IMENOVANJE DVA ČLANA SAVJETA AGENCIJE ZA 

ELEKTRONSKE MEDIJE PO OVLAŠĆENIM PREDLAGAČIMA; 

2. NASTAVAK POSTUPKA IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I DVA ČLANA SAVJETA 

AGENCIJE ZA ZAŠTITU LIČNIH PODATAKA I SLOBODAN PRISTUP INFORMACIJAMA; 

3. TEKUĆA PITANJA. 

     Zapisnici sa 44. i 45. sjednice Odbora usvojeni su jednoglasno i bez primjedbi. 
 
 
Prva tačka - UTVRĐIVANJE  PREDLOGA LISTE ZA IMENOVANJE SAVJETA AGENCIJE ZA  
                     ELEKTRONSKE MEDIJE PO OVLAŠĆENIM  PREDLAGAČIMA 
 
     Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, u uvodnim napomenama, podsjetio je članove Odbora 

da je Administrativni odbor na 44. sjednici, održanoj 10. novembra 2014. godine, saglasno članu 28 stav 

1 Zakona o elektronskim medijima, utvrdio Listu blagovremenih i potpunih predloga kandidata za članove 

Savjeta Agencije za elektronske medije, iz reda nevladinih organizacija iz oblasti medija i Crnogorskog 

P.E.N. Centra, poštujući uslove utvrđene Javnim pozivom. Utvrđena Lista objavljena je na način na koji 

je objavljen i Javni poziv. Odbor je istovremeno odlučio, podsjeća predsjednik Odbora, da od kandidata 

zatraži dodatni dokaz o dužini radnog iskustva (uvjerenje, certifikat, potvrda i sl.), sa opisom poslova na 



 

 

kojima su bili radno angažovani iz oblasti relevantnih za obavljanje djelatnosti Agencije, kao i potvrdu o 

njihovom trenutnom radnom angažmanu. Saglasno Zahtjevu Odbora, kandidati su, shodno svom 

tumačenju, dostavili tražene dokaze. 

     Predsjednik Odbora saopštio je da je u međuvremenu Odboru, Ministarstvo pravde dostavilo izvode 

iz kaznene evidencije na ime kandidata, u kojima je konstatovano poimenično za svakog od kandidata, 

da ne postoje podaci u kaznenoj evidenciji. 

     Predsjednik Odbora je govoreći o utvrđivanju predloga liste za imenovanje dva člana Savjeta Agencije,  

shodno članu 28 stav 3 tačka 1 i 2 Zakona o elektronskim medijima, podsjetio da: 

 

- kandidatkinja Slavica Striković, ima podršku 18 (osamnaest) nevladinih organizacija iz oblasti 

medija i prijavljenih 17 godina i 5 mjeseci radnog iskustva, od kojeg u dvostrukom trajanju 3 

godine i 7 mjeseci (po dva osnova u istom vremenskom periodu); 

- kandidat Darko Ivanović, ima podršku 7 (sedam) nevladinih organizacija iz oblasti medija i 

prijavljenih 15 godina, 2 mjeseca i 19 dana radnog iskustva; 

- kandidat Budimir Damjanović, ima podršku 3 (tri) nevladine organizacije iz oblasti medija i 

prijavljenih 13 godina i 2 mjeseca radnog iskustva; 

- kandidatkinja Ljiljana Žugić, ima podršku 1 (jedne) nevladine organizacije iz oblasti medija i 

prijavljenih 15 godina, 6 mjeseci i 14 dana radnog iskustva (Za USAID Montenegro, 

menadžerka kancelarije u IREX-u, od 2001-2005 godine-Preporuka izdata od strane 

USAID/Podgorica/Montenegro i ponuda IREX-a za zaključenje ugovora savjetnika za 

elektronske medije); Imenovana je navela i da je u periodu od 1988.-1990. (3 godine), radila 

kao novinarka u nedjeljniku NON i u Televiziji Beograd, sve po osnovu autorskih ugovora; 

- kandidat Sava Lazarević, ima podršku 1 (jedne) nevladine organizacije iz oblasti medija, i 

prijavljenih 15 godina, 9 mjeseci i 13 dana radnog iskustva. 

 

     Pred Odborom je zadatak, rekao je predsjednik Odbora, da utvrdi Predlog liste kandidata za 

imenovanje dva člana Savjeta Agencije za elektronske medije, po ovlašćenim predlagačima, iz reda 

nevladinih organizacija iz oblasti medija i Crnogorskog P.E.N. Centra, opredeljujući se za jedan od dva 

postojeća kriterijuma. 

     U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka 

Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, mr Aleksandar Damjanović, Emilo Labudović, Milorad Vuletić i 

Marta Šćepanović, članovi Odbora. 

     Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, prije početka rasprave podsjetio je članove Odbora, da  

sjednici ne prisustvuju svi članovi Administrativnog odbora, čije je prisustvo poželjno u slučaju utvrđivanja 

Predloga liste. Klub poslanika Socijalističke narodne partije Crne Gore uputio je zahtjev Odboru u vezi sa 

upražnjenim trinaestim mjestom u Administrativnom odboru, nakon prestanka članstva u Odboru 

poslanika Kluba Pozitivne Crne Gore, i da je po dogovoru sa Klubom poslanika Pozitivne Crne Gore, za 

člana Administrativnog odbora predložen izbor poslanice Socijalističke narodne partije, te da shodno tome 

smatra da nakon kompletiranja sastava Administrativnog odbora, treba pristupiti utvrđivanju kandidata za 

imenovanje dva člana Savjeta Agencije za elektronske medije. Poslanik Damjanović ističe i da nema ništa 

protiv da se rasprava o Predlogu liste kandidata, obavi na tekućoj sjednici, ali da se odlučivanje ostavi za 

vrijeme nakon izbora nedostajućeg trinaestog člana Administrativnog odbora. 

     Član Odbora Emilo Labudović, je u komentaru na izlaganje poslanika Damjanovića, istakao dilemu u 

odnosu na to, da li poslanički klub koji raspolaže neotuđivim pravom delegiranja svojih predstavnika, 



 

 

shodno utvrđenim kriterijumima, ima pravo da to pravo prenosi na drugi poslanički klub, kao i da li postoji 

poslovnička mogućnosti da se poslanički klubovi mogu odreći tog prava raspolaganja mandatom u korist 

drugog poslaničkog kluba, kao i kako je moguće da poslanički klubovi raspolažu izborom i mandatima 

članova Administrativnog odbora, imajući u vidu da je to isključivo nadležnost i pravo Predsjednika 

Skupštine Crne Gore. Administrativni odbor je potpuno drugačiji Odbor u odnosu na sve druge odbore i 

svi predlozi za njegove članove moraju dolaziti od Predsjednika Skupštine, zaključuje poslanik Labudović. 

     Predsjednik Odbora je saopštio da članove Administrativnog odbora predlaže predsjednik Skupštine. 

U momentu kada je došlo do promjena u Poslaničkom klubu Pozitivne Crne Gore, na Kolegijumu je 

dogovoreno da to mjesto pripada poslaničkom klubu SNP-a, shodno ranije utvrđenom stavu. 

     Mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, u odnosu na dileme poslanika Labudovića, a pojašnjenja 

radi, ističe da je pri konstituisanju ovog i ostalih odbora postojao politički dogovor između SNP-a i 

Pozitivne Crne Gore, da se jedno mjesto više, koje je shodno utvrđenim kvotama pripadalo SNP-u, ustupi 

Pozitivnoj Crnoj Gori, zbog potrebe da ista popuni određene odbore sa određenim članovima kluba, a da 

je sada, nakon nastanka promjena, prestala ta potreba, te da se sada stvari samo dovode na nivo kvota 

koji pripada svakoj od političkih partija, i da je sada riječ samo o tehničkoj korekciji. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, je govoreći na nivou principa, saopštila da 

je diskutabilna situacija u kojoj, kada se poslanički klub svede na manji broj članova kluba, koristi pravo 

utvrđenih mandata, odnosno pripada li im i dalje pravo raspolaganja članstvom po tom osnovu u 

delegacijama. Smatra da je ovaj dio nedovoljno precizno definisan i da shodno tome Administrativni odbor 

mora inicirati preciznije definisanje ovih pravnih nedoumica. 

     Milorad Vuletić, član Odbora, u svom obraćanju članovima Odbora, istakao je dilemu vezano za 

smanjenje broja članova u poslaničkim klubovima, odnosno, zadržavaju li poslanički klubovi pravo na 

mandate svojih članova koji nisu više članovi Kluba, kao i da li ti raniji članovi Kluba zadržavaju pravo da 

kao pojedinci učestvuju u radu odbora u kojima su kao članovi klubova dobili mandate, kao i da li je u tom 

slučaju ograničeno članstvo u najviše tri Odbora smetnja u daljem radu odbora. Shodno tome poslanik 

Vuletić smatra da zbog postojanja ovih manjkavosti, od Kolegijuma ili Stručne službe Skupštine treba 

zatražiti zvanični stav u tumačenju ovakvih nedorečenosti, pa predlaže da Odbor o tome zauzme 

odgovarajući stav i eventualno dobije tumačenje na narednoj sjednici. 

      Radovan Obradović, član Odbora, mišljenja je da Poslovnik treba inovirati imajući u vidu da su mnoge 

od njegovih odredaba nedovoljno jasne i precizne. Shodno tome predlaže da se započeti postupak 

nastavi, a da se nakon toga pokrene inicijativa da se Poslovnik inovira. 

      Nakon rasprave, članovi Odbora su odlučili da se o kandidatima za imenovanje dva člana Savjeta 

Agencije za elektronske medije, po ovlašćenim predlagačima, iz reda nevladinih organizacija iz oblasti 

medija i Crnogorskog P.E.N. Centra, izjasne javnim glasanjem, shodno ranije ustanovljenoj praksi i članu 

65 stav 1 Poslovnika Skupštine. 

     Odbor je, većinom glasova (glasalo je 11 članova Odbora, sedam za - Radivoje Lala Nikčević, 

predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, 

Kemal Zoronjić, tri protiv - doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović i 

Milutin Đukanović, i jedan uzdržan - mr Aleksandar Damjanović) odlučio da predloži Skupštini kandidata 

Crnogorskog P.E.N. Centra Mladena Lompara za člana Savjeta Agencije za elektronske medije. 

     Članovi Odbora su prije početka glasanja za člana Savjeta Agencije za elektronske medije, po 

ovlašćenim predlagačima, iz reda nevladinih organizacija iz oblasti medija, otvorili raspravu u kojoj su 

učestvovali poslanici: Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica 



 

 

predsjednika Odbora, Marta Šćepanović, Milorad Vuletić, Milutin Đukanović i Emilo Labudović, članovi 

Odbora i Sekretarka Administrativnog odbora Goranka Vučinić.  

     Članica Odbora Marta Šćepanović, je obraćajući se članovima Odbora istakla da Odbor, imajući u vidu 

raniji  stav u vezi tumačenja člana 28 stav 3 Zakona o elektronskim medijima, za izbor kandidata za člana 

Savjeta Agencije po ovlašćenim predlagačima, iz reda nevladinih organizacija iz oblasti medija, podsjetila 

da izbor kandidata, nije uslovljen brojem predloga NVO za kandidata za člana Savjeta Agencije i da 

shodno tome članovi Odbora o kandidatima trebaju glasati. 

     Član Odbora Milutin Đukanović, istakao je da je po njegovom shvatanju na Odboru da samo konstatuje 

predloge kandidata ovlašćenih predlagača bez bilo kakvih ocjenjivanja validnosti takvih predloga NVO i 

da se o njima izjasni. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, saopštila je da je za nju neprihvatljiv 

kriterijum broj predloga za kandidate nevladinih organizacija, posebno imajući u vidu njihovu neozbiljnost 

prilikom predlaganja kandidata, koje su potpuno devalvirale i sebe kao predlagače, ali i postupak 

predlaganja kandidata. Predlaže da se ubuduće insistira na propisivanju drugačijih zakonskih normi. 

     Član Odbora Emilo Labudović, ističe da bi se u potpunosti složio sa stavovima poslanice Bošnjak da 

poslanici sami nijesu donijeli ovaj i sve druge zakone u Parlamentu, ukazujući na nedostatnost norme, ali 

da i bez obzira na broj NVO i njihovu kredibilnost i to koliko je isto diskutabilno, to je zakonsko rješenje 

koje se mora poštovati. Smatra  da će se ovakvim načinom izbora kandidata u odnosu na broj NVO koje 

predlažu kandidata, iako za njega neprihvatljiv, ne može izbeći rizik da Administrativni odbor kako god 

bude odlučio bude izložen riziku i bude tužen. 

     Članica Odbora Marta Šćepanović, je obraćajući se članovima Odbora saopštila još jednom da je 

upravo zbog nejasnoće člana 28 stav 3 Zakona o elektronskim medijima, tražila da se Odbor usaglasi u 

stavu oko tumačenja, iznoseći da je po njenom ubjeđenju, Odbor upravo zbog nejasnoće ove norme 

utvrdio zajednički stav u  tumačenju koji treba poštovati.  

      Sekretarka Administrativnog odbora Goranka Vučinić saopštila je članovima Odbora stav Službe 

Odbora, ističući da članovi Odbora ne mogu zanemariti dva zakonska kriterijuma podjednako važna, za 

izbor članova Savjeta Agencije - broj ovlašćenih predlagača i dužinu radnog iskustva iz oblasti koje su 

relevantne za obavljanje djelatnosti Agencije. 

      Milorad Vuletić, član Odbora, iznio je svoj stav po pitanju tumačenja člana 28 Zakona o elektronskim 

medijima, ističući da je zakonodavac u ovom članu potpuno jasno i precizno definisao pravnu normu i da 

se oba uslova pri izboru kandidata za člana Savjeta Agencije po ovlašćenim predlagačima, iz reda 

nevladinih organizacija iz oblasti medija, moraju razmatrati kumulativno. 

      Članica Odbora Marta Šćepanović, je obraćajući se ponovo članovima Odbora citirala odredbe člana 

28 stav 3 Zakona, ističući da je upravo zbog nejasnoće norme na prošloj sjednici tražila zajedničko 

tumačenje norme svih članova Odbora, kako bi se na današnjoj sjednici moglo glasati (ako predlagači iz 

određene kategorije iz člana 19 stav 1 tač. 1, 2, 3, i 5, podnesu više odvojenih predloga, u predlog liste 

uvrstiće se predlog koji ima podršku najvećeg broja ovlašćenih predlagača i predloženo lice ima duže 

radno iskustvo iz oblasti koje su relevantne za obavljanje djelatnosti Agencije), i insistirala da se postupak 

nastavi po ranije utvrđenom stavu. 

     Član Odbora Emilo Labudović, ponovio je da se ovakvim načinom izbora ne može izbeći rizik da 

Administrativni odbor bude tužen, i ako se on ne slaže sa propisanim kriterijumima pri izboru kandidata. 

     Članovi Odbora su nakon okončane rasprave odlučili da se javnom prozivkom izjasne o kandidatima 

za jednog člana Savjeta Agencije za elektronske medije, po ovlašćenim predlagačima. 



 

 

     Članovi Odbora su se u prvom krugu glasanja na sljedeći način izjasnili o kandidatima za jednog  člana 

Savjeta Agencije za elektronske medije, po ovlašćenim predlagačima, iz reda nevladinih organizacija iz 

oblasti medija: 

- Za kandidatkinju Slavicu Striković,  dva glasa (Emilo Labudović i Milutin Đukanović); 

- Za kandidata Darka Ivanovića, tri glasa (doc. dr Branka Bošnjak, Rifat Rastoder i Kemal Zoronić); 

- Za kandidata Savu Lazarevića, pet glasova (Radivoje Lala Nikčević, Milorad Vuletić, Saša Pešić, 

Marta Šćepanović i Radovan Obradović);  

- Za kandidata Budimira Damjanovića i kandidatkinju Ljiljanu Žugić, nije bilo glasova; 

- mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, nije se izjašnjavao o prijavljenim kandidatima jer je 

tražio odlaganje izjašnjavanja, do stvaranja uslova da Administrativni odbor odlučuje u punom 

sastavu, odnosno tek nakon popunjavanja upražnjenog mjesta trinaestog člana Odbora.  

 

     Odbor je u drugom krugu glasanja, većinom glasova (glasalo je 11 članova Odbora, pet za kandidata 

Savu Lazarevića - Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović, Radovan Obradović, i šest za kandidata Darka M. Ivanovića – doc. dr Branka Bošnjak, 

zamjenica predsjednika Odbora, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, Milutin Đukanović, i 

mr Aleksandar Damjanović), odlučio da predloži Skupštini kandidata nevladinih organizacija iz oblasti 

medija Darka M. Ivanovića za člana Savjeta Agencije za elektronske medije. 

     Na osnovu navedenog Odbor je utvrdio Listu kandidata za imenovanje dva člana Savjeta Agencije za 

elektronske medije po ovlašćenim predlagačima, koju će dostaviti Skupštini Crne Gore na dalje 

odlučivanje. 

 

Druga tačka - NASTAVAK POSTUPKA IMENOVANJA PREDSJEDNIKA I DVA ČLANA 

                        SAVJETA AGENCIJE ZA  ZAŠTITU LIČNIH PODATAKA I SLOBODAN  

                        PRISTUP INFORMACIJAMA 

 

     U pripremi sjednice članovima Odbora je dostavljena kompletna dokumentacija kandidata, koji su se 

prijavili po Javnom pozivu broj  00-63-14/14-164 od 11. novembra 2014. godine.  Takođe, članovi Odbora 

su imali mogućnost da na sjednici Odbora izvrše uvid u original dokumentaciju kandidata. 

 

     Predsjednik Odbora Radivoje Lala Nikčević, upoznao je članove Odbora da je po Javnom pozivu za 

utvrđivanje kandidata za imenovanje predsjednika i dva člana Savjeta Agencije za zaštitu ličnih podataka 

i slobodan pristup informacijama, od 11. novembra 2014. godine, blagovremeno prijavljeno ukupno 

sedam kandidata: 

1. MUHAMED GJOKAJ, diplomirani pravnik, za mjesto predsjednika Savjeta Agencije,  zaposlen u 

Agenciji za zaštitu ličnih podataka kao šef Odsjeka za nadzor, Akt broj 00-63-14/14-169 od 20. 

novembra 2014. godine; 

2. ALEKSA IVANOVIĆ, diplomirani pravnik, za mjesto člana Savjeta Agencije, zaposlen kao član 

Savjeta Agencije za zaštitu ličnih podataka, Akt broj 00-63-14/14-170 od 24. novembra 2014. 

godine; 



 

 

3. SLAVKA MARAŠ, diplomirana pravnica, za mjesto predsjednika ili člana Savjeta Agencije, 

neraspoređena lokalna funkcionerka, Akt broj 00-63-14/14-172 od 24. novembra 2014. godine; 

4. RADENKO LACMANOVIĆ, diplomirani pravnik, za mjesto člana Savjeta Agencije, zaposlen kao  

član Savjeta Agencije za zaštitu ličnih podataka, Akt broj 00-63-14/14-173 od 25. novembra 

2014. godine; 

 

5. VLADIMIR VUKOTIĆ, diplomirani pravnik, za mjesto predsjednika ili člana Savjeta Agencije, Akt 

broj 00-63-14/14-176 od 25. novembra 2014. godine; 

6. MIODRAG LATKOVIĆ, diplomirani pravnik, za mjesto predsjednika ili člana Savjeta Agencije, Akt 

broj 00-63-14/14-179 od 26. novembra 2014. godine; i 

7. MILAN RADOVIĆ, diplomirani pravnik, za mjesto predsjednika Savjeta Agencije, Akt broj 00-63-

14/14-181 od 27. novembra 2014. godine. 

     Predsjednik Odbora podsjetio je i da je shodno predviđenim uslovima utvrđenim Javnim pozivom 

potrebno od Ministarstvo pravde, pribaviti izvode iz kaznene evidencije u kojima će se konstatovati 

poimenično za svakog od kandidata, postoje li podaci u kaznenoj evidenciji i da će se nakon sticanja 

uslova za izjašnjavanje o kandidatima, odnosno, dostavljanja izvoda iz kaznene evidencije od strane 

Ministarstva pravde, nastaviti postupak imenovanja predsjednika i dva člana Savjeta Agencije za zaštitu 

ličnih podataka i slobodan pristup informacijama. 

 

 

Treća tačka – TEKUĆA PITANJA. 

 

     U okviru tačke dnevnog reda “Tekućih pitanja”, članovi Odbora su se upoznali sa Prigovorom Borislava 

Globarevića, na izbor člana Državne izborne komisije, od 10. novembra 2014. godine, i u vezi sa tim, 

Odbor je konstatovao da nije nadležan da odlučuje o navedenom zahtjevu. 

     Odbor se takođe upoznao i sa dopisom Senata Prijestonice Crne Gore od 24. novembra 2014. godine, 

i u vezi sa istim oglasio se nenadležnim u odnosu na zahtjev i sadržinu podnijetog zahtjeva u ovoj njegovoj  

fazi.  

     Članovi Odbora su se upoznali sa Informacijom o donijetim rješenjima iz nadležnosti Administrativnog 

odbora, u novembru mjesecu tekuće godine, i to na ime: 

    - DAMIR DAVIDOVIĆ, raniji generalni sekretar Skupštine Crne Gore 25. saziva - Rješenje o  

prestanku prava na zaradu i Rješenje o prestanku prava na dodatak po osnovu vršenja funkcije 

generalnog sekretara Skupštine Crne Gore; 

         -  SINIŠA STANKOVIĆ, generalni sekretar Skupštine Crne Gore 25. saziva - Rješenje o zaradi i 

Rješenje o pravu na dodatak po osnovu vršenja funkcije generalnog sekretara Skupštine Crne Gore; 

-  SLAVOLJUB STIJEPOVIĆ, raniji ministar prosvjete u  40. Vladi  Crne Gore - Rješenje o 

prestanku prava na zaradu po osnovu vršenja funkcije ministra u  40. Vladi  Crne Gore; 

-  Dr ZORAN SRZENTIĆ, raniji poslanik Skupštine Crne Gore  25. saziva - Rješenje  o prestanku  

prava na dodatak po osnovu vršenja funkcije poslanika u Skupštini Crne Gore; 

  -    DR MIODRAG RADUNOVIĆ, raniji ministar zdravlja u 40. Vladi Crne Gore - Rješenje o  

prestanku pravu na zaradu po osnovu vršenja funkcije ministra u  40. Vladi  Crne Gore; 



 

 

-    DANIJELA DANKA MARKOVIĆ, poslanica u Skupštini Crne Gore 25. saziva – Rješenje o pravu 

na  zaradu po osnovu vršenja funkcije poslanice u Skupštini Crne Gore 25. saziva; i 

       -   MARIJA MAJA ĆATOVIĆ, poslanica u Skupštini Crne Gore 25. saziva – Rješenje o pravu na  

dodatak po osnovu vršenja funkcije poslanice u Skupštini Crne Gore 25. saziva. 

 

     Sjednica je završena u 14 sati i 15 minuta. 

 

     Broj 00-63-14/14- 

     Podgorica, decembar 2014. godine. 

 

 

SEKRETARKA ODBORA                                                                               PREDSJEDNIK ODBORA 

    Goranka Vučinić                                                                                            Radivoje Lala Nikčević 

 

 

 


